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تیـــم فوتبـــال اســـتقلال درحالی صدر جدول را در اختیـــار دارد که برخی 
شـــایعات حکایت از آن دارد که به خاطر عبور از ســـقف قرارداد احتمالا 
جرایمـــی نصیـــب این تیم خواهد شـــد. این درحالی اســـت که اتفاقات 
ابتدای فصل باعث شـــد آبی ها آن طور که باید و شـــاید با نظر نکونام 
تقویت نشوند. جالب اینکه در ابتدای فصل فتح الله زاده در این خصوص 
اظهارات جالب توجهی را مطرح کرده بود. درباره اتفاقات ماه های قبل 
استقلال به خصوص حذف این تیم از آسیا دقایقی با علی فتح الله زاده، 
مدیرعامـــل ســـابق این باشـــگاه همکلام شـــدیم که در ادامـــه متن آن را 

می خوانید. 
 

صحبـــت را از تیـــم ملی آغاز کنیم. شـــما به موفقیت تیم ملی با ســـرمربیگری امیر 
قلعه نویی در جام ملت ها خوشبین هستید؟

گـــر واقعـــا بخواهیـــم از فوتبال ایران دو نفـــر را نام ببریم که می توانند با تیم ملی  ا
موفـــق باشـــند؛ یکـــی از آنها امیر قلعه نویی اســـت. مـــن دورادور دارم اوضاع را 
می بینم اما متوجه می شـــوم که اصلا اجازه نمی دهیم این بنده خدا کار کند. 
این بی انصافی است. تا کارش را شروع می کند همه به او هجمه وارد می کنند. 
، بنابراین باید به امیر و انتخاب هایش هم اعتماد  باید به او اطمینان کنیم دیگر
گر موفق نشد به او انتقاد کنیم. نمی شود که از اول  و به او کمک کنیم و بعد ا
شـــروع کنیم و مدام ســـاز مخالف بزنیم. ممکن اســـت او هم اشکالاتی داشته 
باشـــد امـــا قلعه نویـــی کوله بـــاری از تجربیات را با خود به همـــراه دارد و انصافا 
دارد مظلوم واقع می شود. این کارها بی انصافی است. تیم هایی هم که با تیم 
ملی بازی می کنند تیم های ضعیفی نیســـتند و هرکدام از آنها برای خود اســـم 
و رســـمی دارند. همین چین تا چندســـال پیش زنگ تفریح آســـیا بود اما الان 
مدعی قهرمانی است. ژاپن و کره خود را در سطح جهان مطرح کرده اند. باید 
ببینیم داده هایمان چیست و براساس داده هایمان به صورت تخصصی نتیجه 
بگیریم. ضمن اینکه امکانات الان را با دوران قبل از قلعه نویی مقایسه کنید. 
اصلا کسی به اینها توجه می کند؟ هیچ کس! نباید تجربیات و موفقیت یک 

مربی را یک روزه فراموش کنیم. 

علی دایی مدعی شـــده که نســـل 98 محبوب تر از فعلی هاست اما پاداش های 
تیم ملی در این نسل به آنها نرسیده است. در این خصوص نظر شما چیست؟ 
همیشه این امکانات برای همه تیم ها بوده است. از سوی دیگر علی دایی یکی 
از اسطوره های ماست که همیشه از این بابت که بیرون از گود است غصه اش 
را می خورم. او باید الان در تیم های درجه یک فوتبال یا در فدراســـیون باشـــد. 
دنیا به او افتخار می کند اما ما او را کنج خانه گذاشـــته ایم اما اینکه کدام تیم 
یم در  محبوب تر بوده اینها خیلی جای بحث و حرفی در تیم ملی ندارد. ما دار

مورد تیم ملی صحبت می کنیم و فکر می کنم الان قلعه نویی از خودگذشتگی 
کـــرده کـــه برای تیم ملی جلو آمده  اســـت. کســـی نمی آمد. ایـــن همه بدهی به 
؟ در  یم. هنوز نمی دانیم با ویلموتس تســـویه کرده ایم یا خیر مربیان خارجی دار
این شـــرایط امیر با کوله باری از مشـــکلات آمده و باید همه به او کمک کنیم. 
مطمئنم خود علی دایی هم قلبا دوست دارد از این تیم حمایت کند. در تیم 
گر مشکلی بود زمان  ملی بحث دایی و قلعه نویی و بقیه مطرح نیست. بعدا ا

برای انتقاد هست اما زمان برای همدلی و همراهی خیلی کم است. 

پرونده ویلموتس هم هنوز باز است و به تازگی حدود 20 میلیارد تومان فقط جریمه 
مالیاتی برای این سرمربی بلژیکی بریده شده است. 

وقتی تمام آدم هایی را که کاربلد و متخصص هســـتند خانه نشـــین می کنید و 
قبیله ای و طایفه ای فوتبال را اداره می کنید، نتیجه اش جز این نمی شود. کسی 
هم حرف می زند یا می خواهد جلوی کســـی بایســـتد کلی به او انگ و تهمت 
می زننـــد تا دهانـــش را ببندند. ویلموتس کاری کرد کارســـتان)!( این درحالی 
یم و نبایـــد این طوری  اســـت کـــه ایـــن همه متخصـــص و حقوقدان خبـــره دار
ســـرمان کلاه می رفت. همه اینها به خاطر آن اســـت که متن را ول کرده ایم و به 

حاشیه چسبیده ایم. 

امـــروز درحالـــی زمزمه کســـر امتیاز از اســـتقلال مطرح شـــده کـــه در ابتدای فصل 
مدیران این تیم مدعی بودند برای تقویت تیم، از ســـقف بودجه عبور نمی کنیم 
تـــا بـــا جرایم بعدی مواجه شـــویم. شـــما ابتدای فصل مصاحبـــه و برخلاف این 
موضوع صحبت کردید. هرچند به نظر می رسد شاید برای این اتفاق پای مسائل 

دیگری هم در میان باشد. 
گر قرار اســـت در حد یکی،  مـــن یـــک حـــرف تخصصی و منطقـــی زدم. گفتم ا
یکنانی را که کادرفنی  دو امتیاز کم شـــود، می ارزد که ما هم تخلف کنیم و باز
می خواهد بگیریم. برای اینکه اگر شما از 10 بازی، 5 بازی را بیشتر از حریفان تان 
. در این بین حتی 3 امتیاز  یکنان با کیفیت ببرید، می شود 15 امتیاز به واسطه باز
هم کم شـــود باز 12 امتیاز جلو خواهید بود. پس منطق می گوید که می شـــد به 
این سمت برویم. بااین حال من از پایه و اساس با این قانون مشکل و اعتقاد 
دارم بدعت های اینچنینی غلط هســـتند. روزی که می خواســـتید این قانون 
را طراحـــی و تصویـــب کنیـــد چطـــوری فکر کردید که امروز همـــه تیم ها با آن به 
مشـــکل برخورده اند. از اول هم این قانون غلط بوده اســـت. فدراســـیون نباید با 
نامه نگاری و نظرخواهی یا با بخشنامه ابلاغی برای مدیران باشگاه ها، چنین 
قوانینی را مصوب کند. این چیزها با نامه و بخشـــنامه حل نمی شـــود، بلکه به 
جای نامه نگاری باید به مدیران احترام بگذارند و دو جلسه کارشناسی با آنها 
برگزار کنند تا بتوانند یک قانون درست و حسابی را مصوب و سپس ابلاغ کنند. 

جالب اینکه حجت کریمی، سرپرســـت وقت اســـتقلال با علم به اینکه مجموع 
قراردادهای امسال این تیم بیشتر از 500 میلیارد است پای این مصوبه را امضا کرد!
احتمالا ایشـــان حواســـش نبوده یا طور دیگر موضوع را متوجه شـــده اما حرف 

من این است که در یک فصل نمی توانید امروز بخوابید و فرداصبح سقف را 
درحالی که همه روی 500 میلیارد هستند، 200 میلیارد از آن کم کنید. مشخص 
، سه ساله باید  اســـت این کار تخصصی نیســـت، مثلا باید طی یک پروسه دو
این اقدام صورت می گرفت تا باشگاه ها هم فرصت داشته باشند بودجه خود 

را اصلاح کنند و از سوی دیگر منفذهای تخلف هم بسته شود. 

با همه اینها شنیده می شود شاید از استقلال هم امتیاز کم شود.
اســـتقلال که همیشـــه گوشـــت قربانی اســـت و الان هم می خواهند این تیم را 
قربانـــی تخلـــف برخی تیم های خاص کنند. درحالی که حق ندارند این کار را 
بکنند. حتما شـــنیده اید که نبی گفت بدهی خارجی پرســـپولیس را از طریق 
مطالبـــات فدراســـیون در فیفـــا دادیم، پس چرا برای اســـتقلال را ندادند؟ خود 
من با فدراسیون نامه نگاری کردم و گفتم یکی از دوستانم در فیفا به من گفته 
فدراســـیون ها می تواننـــد از محـــل مطالبات خـــود در فیفا فقط برای تســـویه با 
یکنان مجاز به انجام این کار نیستند.  مربیان خارجی استفاده کنند و برای باز
درنهایت به ما هم پول دادند اما چه زمانی دادند، وقتی که کار از کار گذشته 
گر نباید می دادند اصلا چرا دادند و در وهله بعدی چرا زمانی دادند که  بود. ا
مهلت تعیین شـــده از ســـوی کنفدراسیون آســـیا تمام شده بود؟ این کار دلیل 
داشـــت هرچند شـــاید هواداران آن روز این مســـاله را درک نکردند اما برای من 
همان روز مشـــخص بود که اینها دروغ می گویند که ما مالکیت را حل کردیم. 
اینها مالکیت را حل نکردند کمااینکه زارعی مســـئول صدور مجوز حرفه ای، 
هم مصطفوی و هم خود وزیر اقتصاد و دارایی بعدا گفتند که مشکل مالکیت 
گر می خواســـتند رقابت  را حل نکرده اند. اینها بی مرامی و بی معرفتی اســـت. ا
کنند، رقابت ما روی چمن بود. با این کارهای ناجوانمردانه و بســـتن دســـت و 

پای بقیه که نمی شود رقابت عادلانه ای را متصور بود. 

الان کـــه تـــا ددلایـــن صدور مجوز حرفـــه ای برای فصل جدید زمـــان زیادی باقی 
نمانده و مشکل مالکیت هم به نظر می رسد پابرجاست. 

حل این مشکل مثل آب خوردن است اما نمی خواهند آن را حل کنند. از یک سو 
می گویند بیت المال را نابود کرده اند و از سوی دیگر بیت المال را ول نمی کنند. 
اگر ضرر می زنند چرا هنوز هســـتند؟ زمانی همه دوســـت داشتند این تیم ها را 
گر می خواهید این  داشته باشند اما متاسفم که امروز شرایط طوری شده که ا
تیم ها را به کسی بدهید باید پولی هم به او بدهید وگرنه چه کسی 700 میلیارد 
در ســـال هزینـــه ایـــن تیم ها می کند؟ با کدام درآمـــد، امکانات حرفه ای، کدام 
گر  بلیت فروشـــی و کـــدام پخـــش تلویزیونی؟ چطوری و از کجـــا پول بیاورند و ا
کسی بیاید مشخص است که برای پولشویی می آید. درباره استقلال معتقدم 
که اینها نمی خواستند این تیم در آسیا باشد. اینها از قبل تصمیم گرفته بودند 
استقلال را حذف کنند اما گفتند با یک تیر دو نشان بزنیم. درواقع به دست 
من که در بین هواداران محبوب بودم، این کار را کردند تا مرا هم تخریب کنند 
و با یک تیر دو نشان زده باشند. عیبی ندارد، خدا جای حق نشسته است و 

هوادار می تواند تحلیل کند و این چیزها را می فهمد. 

درحالی کـه نسـاجی یکـی از نماینـدگان فوتبـال ایـران در لیـگ قهرمانـان آسـیا 
خیلـی زود حـذف شـد، سـپاهان و پرسـپولیس همچنـان بـه صعـود از مرحلـه 
ی خانگـی روز سه شـنبه  ی در بـاز گروهـی امیدوارنـد. پرسـپولیس بـرای پیـروز
که صعود تیم الدحیل حتی درصورت  فقط به اتحاد و همدلی نیاز دارد؛ چرا
ی بر این تیم غیرممکن است و آنها  انگیزه ای برای شکست پرسپولیس  پیروز
ندارنـد. درنتیجـه ایـن پرسـپولیس اسـت کـه می توانـد بـرای صعـود خـود تـلاش 
کـرده و بدون اسـترس در جمـع تیم هـای منتخـب لیـگ قهرمانـان آسـیا باقـی 
ی هـای مرحلـه گروهـی رقـم  بمانـد. هفتـه پایانـی و نتایجـی کـه در آخریـن روز
می خـورد در صعـود سـه تیـم دوم بسـیار تاثیرگـذار اسـت. تـا جایـی کـه نتایـج 
دو تیـم پرسـپولیس و سـپاهان در سرنوشـت یکدیگـر نیـز اثـر گذاشـته و حتـی 
گـر بتوانـد الاتحـاد  می تواننـد بـه حـذف یکـی از ایـن دو بینجامنـد. سـپاهان ا
را در خانـه اش شکسـت دهـد به عنـوان تیـم اول گـروه C صعـود می کنـد. ایـن 
درحالـی اسـت کـه الاتحـاد بـا 12 امتیـاز صعـود خـود را قطعـی کـرده اسـت. 
ک خود را نداشتند،  گردان ژوزه مورایس که شانس تقابل با این تیم در خا شا
ی چـه سرنوشـتی در انتظـار آنهاسـت امـا می تواننـد بـا  نمی داننـد در ایـن بـاز
مغلـوب کـردن حریـف عربسـتانی نه تنهـا مچ شـان را بخواباننـد، بلکه به عنوان 

تیـم سـرگروه گـروه C، جشـن صعـود بگیرنـد. 

  چالش ترکیب
شـــاید مورایـــس به بازی ۹ نفره تیمش مقابل نیـــروی هوایی و آن بازی پرچالش 
افتخار کند اما این هفته و در بازی مهم و سرنوشت ساز مقابل الاتحاد اشتباهات 
آن بازی بیش از آنچه تصور می کرد به چشم می آید. سپاهان دو مهره اصلی خود 
یعنی محمدجواد حسین نژاد و هادی محمدی را ندارد. دو اخراجی بازی هفته 
گذشـــته مقابل نیروی هوایی که نه تنها به خاطر اخراج شـــان در آن بازی نفس  
هواداران را تا آخرین لحظات بند آوردند، بلکه حالا نیز جای خالی شان می تواند 
ضربه تاکتیکی محکمی بر پیکره تیم سپاهان بزند. در شرایطی که سپاهان برای 
بقا باید حداقل به مســـاوی برســـد این ســـرمربی تیم اســـت که با چالش ترکیب 
روبه روست. البته سپاهان به لطف نیمکت قدرتمندی که دارد شاید بتواند تا 
حدودی این مشکل را برطرف کند اما در شرایطی که حسین نژاد به عنوان یک 
پدیده در ترکیب سپاهان تاثیرگذار ظاهر می شد و محمدی در شرایط خوبی 
قرار داشت و عملکرد قابل قبولی را به نمایش گذاشته بود، این سپاهان است 
که ممکن است پس از سوت پایان بازی امروز بیش از پیش به خاطر اشتباهات 
این دو بازیکن صدمه ببیند. پیش بینی می شود برای جبران غیبت این دو مهره 
تاثیرگذارش در خط دفاعی از سیاوش یزدانی استفاده کنند و در خط میانی نیز 
یکن جایگزین کار چندان سختی نیست. محمد کریمی، احسان  انتخاب باز
، محمد قربانی و فرشاد احمدزاده هرکدام می توانند گزینه مورد  پهلوان، برایان دابو
اعتماد سرمربی سپاهان باشند و عملکرد خط میانی را تضمین کنند. باید دید 
درحالی که رضا شکاری و امید نورافکن بازیکنان مورد علاقه مورایس در این سفر 
همراه سپاهانی ها هستند به این ترکیب راه پیدا می کنند؟ به هرحال سپاهان 

نه تنها برای حریف که برای خود نیز با ترکیبی ناشناخته به میدان می رود و این 
تغییرات احتمالی یا تیر خلاص را به ادامه حیات سپاهان در لیگ قهرمانان 

آسیا شلیک می کنند یا جشن صعودش را فراهم خواهد کرد. 

  شانس به شما رو کرده
پس از بازی با نیروی هوایی، سپاهان تا امروز در استراحت بود . درحالی که لیگ در 
همه جای دنیا درحال برگزاری است و رقابت های برون مرزی نیز طبق برنامه پیش 
می رود، لیگ ایران با کمترین بهانه تعطیل می شود. از این رو سپاهان برای شکست 
الاتحاد هیچ بهانه ای ندارد؛ چراکه حریف طی هفته اخیر بازی های خود را به شکل 
مرتب برگزار کرده و فرصتی برای نفس کشیدن نداشته است. الاتحاد هفته گذشته 
در روز بازی سپاهان مقابل نیروی هوایی در زمین آلمالیق ازبکستان برنده و 12 
امتیازی شد و حتی درصورت باخت به سپاهان هم صعودش به مرحله حذفی 
قطعی است. از این رو تنها  انگیزه آنها برای شکست سپاهان صعود به عنوان تیم 
سرگروه است. درواقع شانس به سپاهان رو کرده و آنها خسته هستند؛ چراکه 3 روز 
پس از بازگشت از ازبکستان در لیگ خودشان بازی کردند و فدراسیون عربستان 
حاضر به لغو بازی آنها نشد. شاید تیم خسته آنها علاقه ای نداشته باشد انرژی خود 
را صرف شکست سپاهان کند؛ چراکه نگاهش به جام جهانی باشگاه هاست که 
هفته آینده در عربستان برگزار می شود و الاتحاد به عنوان قهرمان کشور میزبان در 
این مسابقه شرکت خواهد کرد. ضمن اینکه در این فاصله باید در لیگ خود نیز 
حضور داشته باشد. از این رو شاید تیم خسته الاتحاد، انرژی را صرف شکست 
سپاهان نکند و همین که صعود کرده برایش کافی است. این بزرگ ترین شانس 

سپاهان است و درصورتی که به حریف فشار آورد، شکست تیم خسته و بی انگیزه 
الاتحاد کار سختی برای شاگردان مورایس نخواهد بود. 

  این تیم لایق صعود است
گر بخواهیم عملکرد نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آســـیا را مورد بررســـی  ا
قرار دهیم بدون شک سپاهان تیمی لایق برای صعود است. آنها که در لیگ 
ی معوقه دارند و  داخلی نیز به شدت قدرتمند ظاهر شدند همین حالا دو باز
۴ امتیاز نیز از آنها کسر شده است، اما قدرتمندانه با دیگر رقبا برای قهرمانی 
همچون یک مدعی رقابت می کنند. شرایط برای سپاهان در لیگ قهرمانان 
ی که با  ی باز هم به همین شکل است. آنها 3 امتیاز را به راحتی و نه با برگزار
رای AFC از دست داده و در جیب رقیب گذاشتند؛ از این رو در اصل با ۴ 
ی،  گردان مورایس در همین چهار باز ی در رده دوم گروه C قرار دارند. شـــا باز
یافت کردند. هرچند به دلیل رای AFC به  15 گل به ثمر رساندند و سه گل در
ی آنها سه بر صفر شد و در جدول ۹ گل خورده به نام شان  نفع تیم الاتحاد باز
ثبت شده اما همین حالا نیز با تفاضل گل مثبت ۹ در شرایط بسیار خوبی در 
ی هم صعود کرده به حساب می آیند  جدول قرار دارند. آنها در صورت تساو
و درواقـــع AFC جـــدول گـــروه C را به ســـلیقه خود و با رایی که داد دســـتخوش 
ی ها این گونه به هفته آخر کشیده  ی باز تغییراتی کرد که شاید درصورت برگزار
نمی شد. از این رو سپاهان درصورتی که بتواند الاتحاد را در بازی امروز شکست 
داده و به عنوان سرنشـــین گروه C ســـود کند به واقع شایسته ترین نماینده ایران 

بوده و عملکردش به شدت قابل تحسین است. 

علی فتح الله زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: حق ندارند استقلال را قربانی تخلف برخی تیم های خاص کنند

غ بود حل مشکل مالکیت مشترک درو
 پرونده ویلموتس نتیجه اداره قبیله ای فوتبال است             چرا از محل مطالبات مان در فیفا پول استراماچونی را ندادند؟!

خستگی و کم انگیزگی الاتحاد و شانسی که به سپاهان رو کرد

روز انتقام طلایی پوشان فرا رسید

محل اردوی پرسپولیس 
تغییر کرد

پرســـپولیس عصـــر دیـــروز یک جلســـه تمریـــن تاکتیکی در 
ورزشـــگاه شـــهید کاظمـــی برگزار کـــرد و در پایـــان این تمرین 
سرخپوشان راهی هتل شدند. اتفاق جالب اینکه سرخپوشان 
بعد از چند سال محل اردوی قبل از بازی خود را تغییر داده و 
به جای هتل آزادی، راهی هتل المپیک شدند. این در شرایطی 
است که باشگاه پرسپولیس بدهی سنگینی به هتل آزادی 
دارد و این تغییر محل اردو بی ارتباط با این قضیه نبوده است. 
در این بین نظر یحیی گل محمدی هم این بوده که برای بازی 
بـــا الدحیـــل حتما در هتل المپیک اردو بزنند، از این جهت 
که سرخپوشـــان امروز عصر قرار اســـت در زمین شـــماره یک 
ورزشگاه آزادی تمرین کنند و به این خاطر  اعضای تیم مجبور 
نیســـتند در ترافیک بمانند و خیلی راحت از هتل المپیک 
راهی ورزشـــگاه آزادی می شـــوند. ناگفته نماند پرسپولیس با 
23 بازیکن به اردو رفت و یحیی خواستار حضور بازیکنان 
جوان تیمش در محل اردو نیز شد، از این جهت که در لیگ 
قهرمانان هر تیم می تواند 23 بازیکن در لیستش داشته باشد.

یحیی روی مهاجم سوئدی 
حساب نمی کند

پرسپولیس اگرچه در بازی فردا قرار است با یک ترکیب کاملا 
تهاجمی به میدان برود اما در این میان گل محمدی چندان 
روی مهاجم خارجی تیمش حســـاب نمی کند. از تمرینات 
تاکتیکی اخیر سرخپوشـــان کاملا پیداست که یحیی برای 
گلزنی در بازی فردا روی نبیل حساب نکرده و چه بسا شاید 
او را حتی به عنوان بازیکن ذخیره هم به میدان نفرســـتد؛ از 
این جهت که او از عملکرد مهاجم سوئدی در بازی با النصر 
خیلی شاکی بوده و به نظر می آید به طور کل قید او را زده است. 
شاید فقط یک اتفاق خاص و عجیب بتواند شرایط نبیل را در 
پرسپولیس تغییر دهد. ناگفته نماند لیاندرو پریرا هم دقیقا از 
زمانی که در بازی با سپاهان کارت قرمز گرفت از چشم یحیی 
افتاد و تا آخر فصل نیز فرصت قرار گرفتن در ترکیب اصلی 
سرخپوشان را پیدا نکرد و در نهایت هم در تابستان در لیست 
مـــازاد قـــرار گرفت. به نظر می آید همین سرنوشـــت در انتظار 
مهاجم ســـوئدی پرسپولیس است، چرا که او در حال حاضر 

بدجوری از چشم سرمربی تیمش افتاده است. 

راهکار آبی ها برای فرار از بسته شدن پنجره و کسب مجوز حرفه ای

باشگاه استقلال: هوادار متمول نداریم، دنبال اسپانسریم
تیـم فوتبـال اسـتقلال در حالـی بـه کار در رقابت هـای لیـگ برتـر ادامـه می دهـد کـه هـر لحظـه بـه خطـر بسـته شـدن پنجـره به دلیـل بدهـی بـه 
ی ورزش صـادر شـده و در  کلارا از سـوی دادگاه داور یکنـان و مربیـان سـابق خارجـی خـود نزدیـک می شـود. بـه تازگـی رای پرونـده سـانتا باز
صورتـی کـه آبی هـا در ایـن خصـوص چـاره ای نیندیشـند بـه طـور حتـم بـا تبعـات جـدی و جبران ناپذیـری بـرای تـداوم نتایـج موفقیت آمیـز در 
ادامـه فصـل مواجـه خواهنـد شـد. ایـن موضـوع در حالـی بـه یـک چالـش جـدی بـرای اسـتقلالی ها تبدیـل شـده اسـت کـه هنـوز خاطـره تلـخ 
یـادی نیـز از آن  حـذف از آسـیا بـه خاطـر عـدم پرداخـت مطالبـات اسـتراماچونی در موعـد مقـرر هـواداران ایـن تیـم را آزرده خاطـر کـرده و زمـان ز
نگذشـته اسـت. بنابرایـن ایـن اتفـاق نه تنهـا مجـوز حرفـه ای باشـگاه آبی پـوش را مـورد تهدیـد قـرار داده بلکـه می توانـد بـرای پنجـره زمسـتانی ایـن 

باشـگاه نیـز مخاطراتـی را ایجـاد کنـد. 
ی را در خصوص هواداران متمول استقلالی منتشر کرده و در این خصوص  این در شرایطی است که برخی رسانه ها طی چند روز گذشته اخبار
پایی زندگی می کند و با برخی از اعضای باشـــگاه هم رابطه  مدعی شـــدند که یکی از هواداران متمول اســـتقلال که در یکی از کشـــورهای ارو
یادی از مطالبات خارجی های طلبکار این باشگاه را می پردازد تا استقلال دیگر  خوبی دارد، به استقلالی ها این وعده را داده است که بخش ز

یافت مجوز حرفه ای و حضور در فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا نداشته باشد.  دغدغه ای از بابت در
ی ها دروغ است و ما هوادار متمولی که قصد کمک  در این خصوص یکی از معاونان باشگاه استقلال به »فرهیختگان« گفت: »این خبرساز
ی ها به خاطر آن است که همواره صحبت از هوادار متمول پرسپولیسی مطرح می شود و  یم. این خبرساز کردن به استقلال را داشته باشد  ندار
یم.«  حالا می خواهند از این لحاظ برای ما هوادار متمول بتراشـــند، در حالی که این خبر از پایه و اســـاس غلط اســـت و ما از این هوادارها ندار
ی افزود: »ضمن اینکه خودمان به دنبال اسپانســـرهای جدیدتر هســـتیم تا برای تامین منابع مالی به منظور حل مشـــکلات اقتصادی باشـــگاه  و

یم.«  قدم های مهم و موثری بردار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار


